

A Little Children's Book About Love 小儿童的书: 爱





Love is when you go out to eat and give somebody most of your French fries without making them give you any of theirs.

爱是当你在外出吃东 西的时候,情愿把自 己的大部分法式炸薯 条分给对方,却并不 期待他们也这样做。



Love is when someone hurts you, and you get so mad but you don't yell at them because you know it would hurt their feelings.

爱是当某人在伤害 你、让你感到生气 的时候,你却并不 向他们大叫;因为 你知道:这样做会 伤害他们的感情。





Love is when your puppy is so glad to see you even though you left him alone all day.

爱就像你的小 狗似的,尽管 你让它在家里 独自呆了一天, 可它仍然很高 兴见到你。









## **Photo credits:**

- Page 1 Wikimedia Commons
- Page 3 Wikimedia Commons
- Page 4 <u>Steve Beger via Flickr</u>
- page 7 Morguefile.com
- Page 8 <u>Arwen Abendstern via Flickr</u>
- Page 10 <u>Brittany Miller Martin via Flickr</u>
- Page 11 Microsoft Clipart

All other photos in public domain. Text © Aurora Productions. Used with permission.

Free stories for children – www.freekidstories.org

